
 

 

Verslag Commissievergadering Bestuur en middelen 

 
 

 

Datum: 29 november 2017 

Tijd: 19:30 – 21:35 uur  

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag  

Aanwezige leden J. van Beek (D66), H. Beurskens (SV), R. Coolen (SV), M. Graef (SV), B. 

Hermans (RO), L. van Kessel (PAL), M. Schreurs (CDA) en G. Teeuwen 

(RO) 

Vervanging A. Kierkels (LS) werd vervangen door J. Engelen de heren P. van 

Melick (CDA) en A. Thomassen (VVD) waren beide afwezig, er was 

geen vervanging 

Portefeuillehouders A. Verhoeven, P. Verlinden  

Aanwezige 

raadsleden  

-- 

 

Ambtenaren H. Bekkers, L. Jeurninck, I. Breuer, E. Lucassen, C. Geraads, H. 

Akdeniz, M. van Aarssen, T. Huffmeijer, S. Heesen en G. Cuijpers 

Derden De directeur VRLN, de heer Jac Rooijmans en 

concerncontroller/adjunct directeur Ruud Verwiel 

 Publieke tribune  persoon 

Pers -- 

Commissiegriffier J. Lommen 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt 

melding van de afwezige leden en hun vervanging, zoals hierboven vermeld.  

De heer Verlinden heeft gemeld dat hij vanwege een andere afspraak pas later zal 

komen.  Ook Mw. Teeuwen heeft laten weten pas op een later tijdstip aanwezig te 

kunnen zijn. 

2 Vaststellen agenda  

  De agenda wordt conform vastgesteld. De volgorde wordt gewijzigd, zodat de heer 

Verlinden aanwezig kan zijn bij de agendapunten zijn portefeuille betreffend. 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 23 oktober 2017 wordt vastgesteld, 

inclusief de voorgestelde wijziging van de heer van Kessel. 

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

 Directeur Veiligheidsregio Limburg Noord 

5a. De heer Jac Rooijmans, directeur veiligheidsregio Limburg Noord stelt zich voor en 

houdt een presentatie, welke is bijgevoegd bij de stukken.  Begin januari 2018 

wordt een website gelanceerd waarin iedereen allerlei gegevens kan vinden over de 

gezondheidsmonitor.het adres: https;//vrln.databank.nl/dashboard 
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Daarnaast komt er een productenoverzicht beschikbaar. De heer Hermans vraagt 

naar een directe financiering van de Veiligheidsregio door het Rijk, voor wat betreft 

de bovengemeentelijke taken. De portefeuillehouder antwoordt dat dit vanuit het 

Rijk niet omarmt wordt. Een deel van de crisisbeheerstaken worden wel 

rechtstreeks vergoed.  

5b. Collegetour 

 Er wordt door Tamara Huffmeijer en Mikel van Aarssen een presentatie gegeven 

over de zogenoemde collegetour, het voornemen van het college om regelmatig 

alle kernen van de gemeente te bezoeken, samen met ambtenaren en raadsleden 

om contacten te onderhouden met de kernen en te weten wat er binnen de kernen 

leeft. Dit zal themagewijs gebeuren. Ideeën voor de thema’s kunnen door iedereen 

worden aangedragen en ook de raads- en commissieleden worden verzocht hierin 

actief mee te doen. Vanuit de commissie worden enkele kanttekeningen geplaatst, 

waarbij gewezen wordt op goede communicatie. Ook moet er gewaakt worden dat 

de thema’s niet moeten verworden tot wensenlijstjes. Er moet sprake zijn van een 

bepaald abstractieniveau. Ook Dorpsraden, dorpsontwikkelplannen en dergelijke 

zijn bronnen voor input. Over de collegetour zal in de toekomst de nodige 

publiciteit verschijnen.  

6. Raadsvoorstellen  

6a. Aanpassing verordening klachtenbehandeling 

 Dit voorstel is bespreekrijp voor de raadsvergadering van 12 december 2017. De 

mailwisseling tussen raadslid Sleven, als voorzitter van de werkgeverscommissie en 

de griffier zal in het presidium worden besproken.  

6b. Strategienota, businessplan en wijziging Gemeenschappelijke Regeling Westrom 

 Mw. Teeuwen wil nog met enkele raadsleden die in de werkgroep hebben 

deelgenomen een visiestuk presenteren in de raadsvergadering. De 

portefeuillehouder juicht dit toe. Dit voorstel is bespreekrijp voor de 

raadsvergadering van 12 december 2017. 

6c. Vaststellen diverse belastingverordeningen 

 Over de belastingverordeningen worden enkele vragen gesteld, die worden 

beantwoord. Naar aanleiding van dit onderwerp wordt nog kort over de BSW 

gesproken. Met de BSW zijn gesprekken gevoerd die moeten leiden tot verbetering 

van de kwaliteit van de te leveren producten en dienstverlening. De kwaliteit op dit 

moment is voldoende (6 / 6.5) maar moet naar hoger niveau. 

Dit voorstel is bespreekrijp voor de raadsvergadering van 12 december 2017. Wat 

de commissie betreft kan dit zonder nadere beraadslagingen. 

6d. Zienswijze begroting Veiligheidsregio Limburg Noord 

 Dit voorstel is bespreekrijp voor de raadsvergadering van 12 december 2017. Wat 

de commissie betreft kan dit zonder nadere beraadslagingen. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Standpunt van de gemeente Bergeijk inzake belonigsbeleid bestuursvoorzitter BNG 

 Op verzoek van Mw. Teeuwen van de fractie Ronduit Open is dit punt geagendeerd. 

Ze vraagt de mening van de andere fracties, en zal naar aanleiding daarvan nog 

bepalen of ze een motie zal indienen zoals de gemeente Bergeijk dit gedaan heeft.  
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 8 Aan de commissie gerichte stukken  

8a Verzoek van de CDA fractie om het beleid met betrekking tot plaatsen van 

reclameborden / driehoeksborden te bespreken 

 Het beleid met betrekking tot reclameborden en dergelijk is onlangs vastgesteld. 

De CDA fractie wil laten onderzoeken of er mogelijkheden zijn dit beleid aan te 

passen, zodat Leudalse ondernemers gebruik kunnen maken van de  mogelijkheid  

driehoeksborden te plaatsen. De portefeuillehouder zegt vooralsnog geen 

wijzigingen te willen doorvoeren in het onlangs vastgestelde beleid, en eerst de 

effecten af te wachten.  

9 Stand van zaken  

9.a Organisatieontwikkeling 

  De klankbordgroep samenspel is van start gegaan, een verslag van de eerste 

bijeenkomst is bij de stukken gevoegd. Aan de fracties Samen Verder en CDA wordt 

gevraagd nog een extra afgevaardigde te leveren voor  de werkgroep  

Organisatieontwikkeling, imagoverbetering en interactief bestuur. 

 9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  Er zijn geen mededelingen 

10.b Rondvraag 

De heer van Kessel complimenteert de gemeente met de Limburgse 

Bestuurdersdag. Verder is hij van mening dat voorstellen waarbij veel geld is 

gemoeid ook in de commissie bestuur en middelen thuishoren. Geantwoord wordt 

dat is afgesproken dat een voorstel slechts in één commissie wordt besproken, 

afhankelijk van het aandachtsgebied van de commissie. 

De heer Hermans zou graag met cijfers onderbouwd zien of het daadwerkelijk zo is 

dat de kern Heythuysen zoveel bevoordeeld wordt ten opzichte van de andere 

kernen zoals uit het imago-onderzoek naar voren is gekomen. Hij gelooft daar niet 

in, en weet uit het verleden dat hiervan ook geen sprake is. De commissieleden 

vinden ook dat dit meer een gevoelen is, dat altijd al speelt. Dat Heythuysen als 

“hoofdkern” is aangewezen is een besluit dat de gemeente Leudal aan het begin 

van haar ontstaan heeft genomen, en dat ook geleid heeft tot een aanzienlijke 

verbetering van het winkelaanbod, iets waar inwoners uit de hele gemeente van 

profiteren. Ook de werkgelegenheid is hiermee gebaat. 

De heer Coolen stelt nog enkele vragen, die als volgt beantwoord worden: 

 Mensen in dienst bij de Westrom, vanuit de oude WSW, en vanuit beschut werk 

hebben allen een vast contract. 

 De korting van 5% voor de Wajong jongeren is een landelijke maatregel, dit gaat 

buiten de gemeente om. 

 De gemeente Leudal zal geen centraal vuurwerk afsteken, omdat de problemat-

iek zoals die in stedelijk gebied is, anders is dan  op een plattelandsgemeente. 
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Op dit moment is er geen aanleiding om op dit gebied ander beleid te voeren.  

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 21:35 uur onder dankzegging voor de 

geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 

24 januari 2018.  

 


